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 Styrelseprotokoll nr: 77 

 Tid:  2022-09-14 kl. 19:00.  

Plats: Åhus hamn 

Närvarande:  Fredrik, Ludvig, Per, Thomas och Sven, 

Annmari  

      

1 
 
2 

VÄLKOMMEN: 
 
DAGORDNING 

Fredrik hälsade alla välkomna och öppnade mötet.  
 

 a) Nya frågor 
b) Godkän-

nande av 
dagord-
ningen 

 

Inga nya frågor 
Dagordningen godkändes.  

3 VAL AV JUSTERARE: 
 

Justeras av ordföranden och Per.  

4 FÖREGÅENDE PRO-
TOKOLL: 
 

Föregående protokoll godkändes och läggs till handlingarna.  

 
5 
 
 
 

 
Skrivelser/medlems-
förslag 
 

 

Angående skrivelse till Teracom. Skrivelsen bör gå till kommunen 
angående förstörd skogsstig. Fredrik bevakar ärendet.  

6 EKONOMI: 
a. Balansrap-

port 
 

b. Medlems- 
Situationen 
 

c. Anläggnings-
och inventa-
rieregister 

 

  
34 467,68 på bankkontot. Kostnad för hemsidan tillkommer samt 
för städdagen.  
 
 
Vi är uppe i 75 hushåll av 110 hushåll.  
 
 
Per gick igenom anläggnings- och inventarieregister.  

7 
 
 
 
 
 
 
 
 

BESLUTADE MEN EJ 
GENOMFÖRDA 
PUNKTER. 
 
     a. HLR- utbildning   
      
 
 
 

 
 
 
 
Fem har anmält sig till HLR-utbildningen. Femton kan delta på ut-
bildningen.  
En möjlighet för föreningar att söka hjärtstartare via Sparbanken 
Skåne har inkommit. Föreningen avser att söka en hjärtstartare. 
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8 

 
 
 
 
b. Informationsbla-
det 
 
c. Solceller 
      
 
 
 
d. Skateparken 
 
 
 
e. Utegym, belysning    
etc 
 
 
 
f. Graffitti 
 
 
FRÅGOR FRÅN MED-
LEMMANA 
 

30 st kommer att delas ut, den 25 november 2022 meddelas de 
föreningar som kommer att få en.  
 
 
Informationsbladet ”bra-att-veta” är uppdaterat.  
 
 
Flera är intresserade av att installera solceller.  
Diskussion kring vilka möjligheter som finns och vad det kan inne-
bära. Styrelsen samlar information och bevakar frågan framöver.  
 
 
Inget intresse anmält för skatepark. Därmed anses frågan utredd 
av styrelsen.  
 
 
Diskussion med kommunen om utegym, belysning till lekplats, 
boulebanan samt Idran. Det finns dock inget intresse och inga 
pengar. Förslag att föreningen ska bekosta belysning frågan ut-
reds vidare.  
   
 
Graffittin på ställverket är borttaget.  
 
 
Har behandlats under skrivelser. 
 
 
 

9   FIXARDAG  
 
 
 
 
 

Fixardag 2 Oktober. Start 10.00, korv 11.30 
Bland annat forsla bort söndriga ramper från Idran.  
Per fixar lotter och priser.  
Fredrik grill och korv.  
Annmari kontaktar Form & Struktur.  
 
 

10 INVENTERING AV 
AKTUELLA ÄRENDEN 
 
 

 
 

Diskussion angående aktuella offerter. Information har gått ut till 
medlemmarna i informationsbladet i somras.  
 

   

11 ÖVRIGT Inga övriga frågor 
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13 
 
 
14 

   NÄSTA MÖTE 
 
    
AVSLUTNING 

Nästa möte planeras till den 16 november 2022 kl. 19.00 
Åhus hamn 
 
Mötet avslutas.  
 

   
 

Åhus den 14 september 2022 

 

 

……………………………………..      

 

Annmari Linderoth,  Sekreterare     

   

 

Justeras: 

 

 

………………………………………                ………………………………………  

     

Fredrik Åsare, Ordförande   Per Faust 
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